

Date: 18/07/2022

Ref: M.C/E.M/232/2022

التاريخ: 2022/07/18 الإشارة: ش.م/أ.ع/2022/232

To: Boursa Kuwait Company

السادة/ بورصة الكويت المحترمين،،

Material Information Disclosure - Resignation of The Chief Financial Officer

With Reference to the above mentioned subject, and as per Chapter four of the "Disclosure and Transparency "Module of the Capital Market Authority's Executive Bylaws and its Law No 7/2010 regarding disclosures mechanism of the material information, attached is appendix Model No. (10) regarding the resignation of the Chief Financial Officer of Mabanee Company K.P.S.C (Public).

إفصاح عن معلومات جوهرية - إستقالة الرئيس المالي المتعادي التنفيذي

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر للائحة التنفيذية المعدلة للقانون رقم 7 لسنة 2010 بخصوص الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإفصاح عنها، مرفق نموذج الملحق (10) بشأن الإفصاح عن إستقالة الرئيس المالي التنفيذي لشركة المباني ش.م.ك (عامة).

This is for information.

هذا للعلم والإحاطة.

وليد خالد الشريعان Waleed Khaled Al Sharian الرئيس التنفيذي Chief Executive Officer



D

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

2022/07/18	التاريخ
شركة المباني (ش.م.ك.ع)	اسم الشركة المدرجة
نود إفادتكم بأن السيد/ زاهد كاسماني قد تقدم بإستقالته من منصبه كالرئيس المالي التنفيذي، وذلك لأسباب شخصيه وقد تم قبول الإستقاله على أن يكون اليوم 2022/07/18 أخر يوم عمل له.	المعلومة الجوهرية
لا يوجد أي أثر جوهري على المركز المالي للشركة.	أثر المعلومة الجوهرية على
	المركز المالي للشركة

18.7.2022

abanee

Le

Disclosure of the Material Information Form

Date	18/07/2022
Name of the listed Company	Mabanee (K.P.S.C)
Material Information	We would like to inform you that Mr. Zahid Kasmani has submitted his resignation from his position as Chief Financial Officer, for personal reasons, and his resignation has been accepted, provided that today 18/07/2022 will be his last working day.
Significant effect of the material information on the financial Position of the Company	N/A



